
 
 

 

Spreektekst1 Ankie de Hoon – Lid Provinciale Staten Noord-Brabant  

Interpellatiedebat over de uitstoot en vergunningverlening stikstof door industrie 

(22-11-2019) – 1ste termijn 

 

Voorzitter, 

 

Onze Brabanders moeten kunnen bouwen op hun provinciebestuur. 

 

Het gevoel hebben dat er serieus naar hen wordt geluisterd, maar belangrijker nog: dat er serieus 

met hen wordt omgegaan. Daarin hebben wij allen een voorbeeldfunctie. 

 

Wij zitten hier, om te doen wat juist is voor alle Brabanders, niemand uitgezonderd.  

 

Onze Brabanders verdienen een eerlijke behandeling. Alle feiten op tafel, alles inzichtelijk maken, 

dan – in dit geval – het aandeel van de uitstoot per sector eerlijk vaststellen, om vervolgens tot 

een eerlijk en realistisch beleid te komen waar de natuur echt mee is gediend. 

 

Voorzitter, als CDA vragen wij om vóór het stikstofdebat van 13 december alle juiste gegevens 

aangaande de stikstofuitstoot per sector te mogen ontvangen. Net als het rapport over het 

flankerend beleid bij de veehouderijbesluiten uit 2017, waarnaar Wageningen University 

onderzoek heeft gedaan.  

 

Tot slot: he debat vandaag is prematuur, want nog niet alle informatie ligt op tafel. Op 13 

december praten wij verder, en maken wij als CDA onze afweging.  

 

 

                                                           
1 Alleen het gesproken woord telt. 


